
 
 
 

 
 
 
 
 
Stockholm den 9 december 2010 
 
 
Till 
SPF‐distrikten f.v.b. till föreningarna. 
 
 
Den 16 november skrev jag till er att vi i förbundsstyrelsen var öppna för nya namnförslag, då vi 
erfarit att det föreslagna namnet inte mottogs positivt. 
 
Vid förbundsstyrelsens sammanträde i tisdags diskuterades förnyelsearbetet i SPF och det eventuella 
samgåendet med SPRF. Då rapporterades också flera skrivelser från föreningar och även distrikt, som 
kritiserade namnförslaget. Vi har ju dessutom, liksom många av er, noterat att andra 
organisationer/företag använder lev nu i sin marknadsföring. 
 
Förbundsstyrelsen beslöt därför i tisdags  
dels, att inte längre stå kvar vid namnet lev nu och  
dels, att jag skulle meddela distrikten detta för vidare befordran till föreningarna. 
 
Jag kan också berätta att vi på FS diskuterade ett par andra förslag till namn och logga, och vi hoppas 
få in goda förslag från er. 
 
Med bästa hälsningar i snö‐ och Adventstid 
 

Karl Erik     
 
 
 
 
 
 
 
 
 


